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DAY 1 KUALA LUMPUR / ALMATY (KAZAKHSTAN) / ST PETERSBURG 

Kuala Lumpur / Almaty   Air Astana KC936  1055/1655 

Almaty / St Petersburg   Air Astana KC135  1815/2040 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport, meet & greet by your Tour Leader, 

proceed thru the flight check-in formalities, depart on your flight to St Petersburg 

via Almaty (Kazakhstan). Upon arrival at St Petersburg Pulkovo International 

Airport, meet & greet, thereafter transfer to hotel for check-in. 

 

DAY 2 ST PETERSBURG 

(HOTEL BUFFET BREAKFAST / RUSSIAN LUNCH / CHINESE DINNER) 
After breakfast, proceed to visit Grand Palace of Peterhof which is a masterpiece of 

architects and the favourite residence of Peter the Great (fountain & park are only 

available in summer season). Next, visit the Monument of Heroic Defenders of 

Leningrad. Continue to visit the Hermitage Museum & Winter Palace, the largest 

museum in Russia where you can see Ancient Greek & Roman sculptures, masterpieces 

of European painters such as Leonardo da Vinci, Raphael, Titian, Veronese, Rembrandt, 

Rubens, Van Dyke and others. Next, visit the Palace Square and view the tall 

Alexander Column. Then, visit St Isaac’s Cathedral where its dome dominates the 

skyline of St Petersburg. Continue to visit St Isaac’s Square and Monument of 

Nicholas I. Thereafter, visit Decembrist Square and the famous Bronze Horseman, 

an impressive monument of Peter the Great facing the Neva River surrounded by 

Admiralty and former Senate & Synod Buildings. 

 

DAY 3 ST PETERSBURG + NEVA RIVER CRUISE 

(HOTEL BUFFET BREAKFAST / CHINESE LUNCH / RUSSIAN DINNER) 
After breakfast, proceed for city sightseeing of St Petersburg, visit and experience 

Kuznechny Market one of the best market housed in a charming 1920s neoclassical 

building and has the reputation of selling the best meat, fruit and vegetables in St. 

Petersburg. Thereafter, walking tour of Nevsky Prospect, the main avenue to see 

some of St. Petersburg’s most impressive buildings like the picturesque Church of 

Spilled Blood, the stone colonnade Kazan Cathedral, the Dom Knigi Book Store, 

Eliseyev Emporium and Anichkov Bridge. Visit the Chocolate Boutique and continue 

with a walking tour of Catherine Garden. Then visit the Nikolsky Cathedral, Art 

Square and view the magnificent Mikhailovsky Palace. Then make a photo stop at the 

famous Cruiser Aurora who fired the shot that announced the start of the Bolshevik 

Revolution in the 1917. Relax and enjoy a cruise ride along the Neva River (valid for 

summer season and subject to weather condition). 

 

DAY 4 ST PETERSBURG / MOSCOW (BY HIGH SPEED TRAIN) 

(HOTEL BUFFET BREAKFAST / RUSSIAN LUNCH / CHINESE DINNER) 

St Petersburg / Moscow High Speed Train (2nd Class Seat / about 4.5 hours) 
After breakfast, proceed to Vasilevsky Island to visit Rostral Column of Old Sea 

Port and see the Stock Exchange. Enter to Peter & Paul Fortress build by Peter the 

Great in the height of Northern War to protect the projected capital from possible 

Swedish 

 

 

8D 6N AFFORDABLE RUSSIA TOUR 
ST. PETERSBURG + MOSCOW +  

SERGIEV POSAD + ALMATY  

 
TOUR CODE: RUA08-KC 
 

HIGHLIGHTS 
 

1. No back tracking of the tour itinerary, fly into St Petersburg and fly out 

from Moscow. 

2. High speed train from St. Petersburg to Moscow (about 4.5 hours).  

3. Entrance into UNESCO World Heritage Site of Trinity St. Sergius Monastery 

+ DIY (Do-It-Yourself) painting of the famous Matryoshka Doll. 

4. Neva River Cruise in St. Petersburg. 

5. Dinner at the popular Hard Rock Café in Moscow + special Russian dinner 

served with Pancake and Red Caviar.  

6. Visit Kazakhstan’s largest city Almaty (include city tour + dinner). 

 
 

DIY Painting Matryoshka Doll (Do-It-Yourself) 

UNESCO World Heritage Site 

Trinity St. Sergius Monastery in Sergiev Posad 

Grand Palace of Peterhof 



  

Visit the impressive Peter & Paul Cathedral, the burial place of all the Russian 

Emperors and Empresses from Peter the Great to Alexander III. Transfer to train 

station after lunch to board the Sapsan High Speed Train to Moscow. Arrival, continue 

to tour the famous Moscow Metro often called "The People's Palaces" because it is a 

work of art in itself with the extravagant decoration of its soviet era stations. Dinner 

and then check-in to hotel. 

 

DAY 5 MOSCOW  

(HOTEL BUFFET BREAKFAST / CHINESE LUNCH / RUSSIAN DINNER AT HARD 

ROCK CAFÉ + DRY WINE) 

After breakfast, proceed to the visit Red Square to view St. Basil's Cathedral which 

is Moscow’s most celebrated landmark and the most famous tourist attraction 

featuring it’s brightly-colored spiraling onion domes flanked by The Kremlin and 

Spasskaya Bell Tower. Next, visit the elegant GUM Department Store and view 

Kazan Cathedral, National Historical Museum, Resurrection Gate and Lenin’s 

Mausoleum. Thereafter, enter to The Kremlin Grounds and visit the 3 Cathedrals. 

The Kremlin is perceived as a symbol of power and might of the Russian. Continue to 

the observation point of Vorobyevi Hills, view Moscow State University, War 

Memorial and Novodevichy Convent one of the oldest examples of 16th century 

architecture. Then, proceed to visit Arbat Street a true symbol of old Moscow and 

one of the most popular meeting and shopping spots. Next, enjoy your dinner at the 

popular Hard Rock Café. Tonight, be entertained by the famous Circus Show (subject 

to availability).  

  

DAY 6 MOSCOW / SERGIEV POSAD / MOSCOW  

(HOTEL BUFFET BREAKFAST / RUSSIAN LUNCH / RUSSIAN DINNER + 

PANCAKE & RED CAVIER) 

After breakfast, drive to Sergiev Posad, one of the famous old cities of the 'The 

Golden Ring' in the North-East of Moscow. It's a great route to enjoy the quiet and 

peaceful life of beautiful countryside views and ancient architecture. Upon arrival, 

proceed to visit the UNESCO World Heritage Site of Trinity St. Sergius Monastery, 

founded by St. Sergius of Radonezh the patron saint of Russia in 1340 and it is among 

the most renowned of the Orthodox monasteries in Russia. Next, visit Matryoshka 

Doll Factory Aofis where it offers a unique DIY experience of painting your own 

Russian Matryoshka Doll.  Be an artist for a day where you can freely paint and create 

the ideal look for your Matryoshka Doll. Drive back to Moscow, en route, visit the 

beautiful Gorky Park.   

  

DAY 7 MOSCOW / ALMATY (KAZAKHSTAN) / KUALA LUMPUR  

(PACKED BREAKFAST / - / KAZAKH DINNER) 

Moscow / Almaty  Air Astana KC872  0910/1635 

Almaty / Kuala Lumpur  Air Astana KC935  2330/0940 (Day 8) 

Finally, we bid farewell to Russia, transfer to Moscow Sheremetyevo International 

Airport for your flight to Almaty (Kazakhstan). Upon arrival, transfer for a short tour 

by visiting Panfilov Park, Green Market and the famous Rahat Chocolate. After 

dinner, depart to airport for your departure flight back to Kuala Lumpur. 

  

DAY 8 ARRIVAL KUALA LUMPUR 
Arrive at KLIA with sweet memories of the tour. 

 

 

8D 6N AFFORDABLE RUSSIA TOUR 
ST. PETERSBURG + MOSCOW +  

SERGIEV POSAD + ALMATY  
 

MEALS 

 Russian meal is 3 course menu + coffee / tea + 0.5 liter 

mineral water per pax. 

 Chinese meal is based on 6 dishes + soup + rice + fruit + 

Chinese tea. 

 Dinner at the popular Hard Rock Café in Moscow.  

 Special Russian dinner served with Pancake and Red Caviar. 

 

 

ACCOMODATIONS (LOCAL 3 + 4   HOTEL) 

 St. Petersburg  –  Bristol Hotel or similar 3* 

 Moscow   –  Izmailovo Alfa Hotel or similar 4* 
 

 

INCLUSIONS 

 Return economy class ‘Group’ air ticket by Air Astana. 

 6 Nights hotel accommodation in Russia based on local 3 

+ 4 star category as stated above or similar class  

 6 Breakfasts + 5 Lunches + 6 Dinners,  

 Tour & sightseeing as per above itinerary,  

 1 pieces check-in baggage not exceeding 20 kg per 

person. 
 

 

EXCLUSIONS 

 Airport taxes (RM 73.00 + 6% GST) & Fuel surcharges 

(RM 882.60), both are subject to change without prior 

notice. 

 Tips (for Tour Leader + Driver + Local Guide) 

 Agent collection fee of RM 30.00. 

 Russia single entry tourist visa application and 

processing fees, RM 550.00 (subject to change without 

prior notice) 

 Mineral water during the tour. 

 Expenses of personal in nature, drinks & alcoholic 

beverages during meals and tours. 

 Travel insurance coverage (highly recommended), excess 

check-in baggage and oversize baggage & porter fees. 
 

 

TERMS & CONDITIONS 

 Tours are conducted in English. 

 The final sequence of the itinerary is subject to change. 

 Alternative replacement will be arranged if the place of 

visit is closed to visitors. 

 Accommodations may not be in the stated city during 

major events. 

 Subject to group departure (a minimum group size of 20 

adults). 

 Tour Leader from Malaysia will be assigned when the 

group has at least 20 adults and above. 

 Peak season surcharges apply. 

 

TOUR CODE: RUA08-KC 
 

http://orthodoxwiki.org/Sergius_of_Radonezh
http://orthodoxwiki.org/Saint
http://orthodoxwiki.org/Monastery
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第一天: 吉隆坡 / 阿拉木图 (哈萨克斯坦) / 圣彼得堡   

吉隆坡 / 阿拉木图     Air Astana KC936   1055/1655 

阿拉木图 / 圣彼得堡  Air Astana KC135   1815/2040 

集合于吉隆坡国际机场于指定柜台，办理登机手续。乘搭客机开始您

愉快的旅程飞往圣彼得堡中转阿拉木图（哈萨克斯坦）。抵达圣彼得

堡普尔科沃机场后，由当地导游接机，送往酒店。 

 

第二天: 圣彼得堡 

(酒店早餐 / 俄式午餐 / 中式晚餐)           

早餐后，出发参观彼得大帝夏宫，是建筑师们的杰作和彼得大帝最爱

的住宅。(喷泉公园将在冬季时期关闭)。接着, 观看列宁格勒英雄纪

念碑。继续参观隐士博物馆和冬宫 - 俄罗斯最大博物馆，您可在此看

到古希腊和罗马的雕像，欧洲画家的著作如；达芬奇，拉斐尔，提香，

维罗纳，伦勃朗，鲁本斯，凡代克和其他画家的杰作。之后，游览冬

宫广场和高大的亚历山大凯旋圆柱。接着，参观主导圣彼得堡天际线

的圣以撒圆顶大教堂。参观圣以撒广场和俄罗斯统治者 - 尼古拉一世

雕像。然后，继续参观十二月党人广场观看著名的青铜骑士像 – 一

个令人印象深刻的彼得大帝雕像, 面向着涅瓦河并由海军部及前参议

院和宗教议会大厦包围着。 

 

第三天: 圣彼得堡 + 船游涅瓦河 

(酒店早餐 / 中式午餐 / 俄式晚餐)    

早餐后，参观 Kuznechny 市场，据说是圣彼得堡最著名的菜市场之

一。接着，步行游涅瓦大街 - 可观赏圣彼得堡最令人印象深刻的建筑

物，如基督喋血大教堂、喀山大教堂、Dom Knigi 艺术书店、叶利谢耶

夫商场、阿尼奇科夫桥及凯萨琳花园。续程前往巧克力精品店。接

着，参观尼古拉斯教堂、艺术广场及外观米哈伊洛夫宫。最后，与著

名的阿芙乐尔号巡洋舰拍照留念。继续船游涅瓦河（只限夏日季节，

视天气状况而定）。 

 

第四天: 圣彼得堡 / 莫斯科 （高速列车）     

(酒店早餐 / 俄式午餐 / 中式晚餐) 

圣彼得堡 – 莫斯科  高速列车 (二等舱位 / 约 4小时 30 分钟) 

早餐后，前往瓦西里岛，参观位于老海港口的陶立克式圆柱及欣赏位

于瓦西里岛长滩上的证卷交易所大楼。进入并游览由彼得大帝于北方

大战高峰时期所建立以保护该地区免受瑞典可能性攻击的彼得保罗

要塞。参观令人印象深刻的彼得保罗大教堂 - 所有俄罗斯皇帝和后 

 

          

     8 天 6 晚 俄罗斯实惠之旅 
                     圣彼得堡 + 莫斯科 + 谢尔吉耶夫 + 阿拉木图 

 
 

TOUR CODE: RUA08-KC 
 

特点 
 

 

1. 行程不走回头路，飞进圣彼得堡，飞出莫斯科。 

2. 在圣彼得堡乘坐高铁前往莫斯科（约 4.5 小时)。 

3. 包含莫斯科最受注目的地标，参观被列为世界文化遗产的谢尔

盖圣三一修道院 + DIY手工绘彩俄罗斯套娃活动。 

4. 于圣彼得堡船，游涅瓦河。 

5. 晚餐于莫斯科“Hard Rock”餐厅 + 俄罗斯特别晚餐（煎饼配

红鱼子酱）。 

6. 游览哈萨克斯坦最大的城市，阿拉木图 (含行程 + 晚餐)。 
 

 

UNESCO 世界文化遗产 

谢尔盖圣三一修道院 

DIY 手工彩绘俄罗斯套娃 

 

彼得大帝夏宫 



00 

泰国 2 人成行配套 
 

妃，从彼得大帝到亚历山大三世安葬的地方。午餐后，我们将登上高

速列车到圣彼得堡(行驶时间为 4 小时 30 分钟)。抵达后，前往莫斯科

地铁之旅-常被称为 “人民的宫殿” 或 “地下宫殿”，它是世界上

最有效率，最庞大的地铁系统之一，但它对游客真正的吸引是其苏联时

代的奢华装饰，每一个装饰本身就是一个艺术作品。用过晚餐，再入住

酒店。 

 

第五天: 莫斯科      

(酒店早餐 / 中式午餐 / 俄式晚餐于 Hard Rock 餐厅 + 乾葡萄酒) 

今早, 驱车前去莫斯科红场。外观莫斯科最著名的地标圣巴索大教

堂，其建筑风格独特，两侧围绕着克林姆林宫和救世主塔以及拥有色

泽鲜艳洋葱式圆顶。参观古姆百货商场，观看喀山大教堂，莫斯科国

家历史博物馆，复活门和列宁陵墓。接着，走入克林姆林庭园参观三

个大教堂。继续前往麻雀山(Vorobyevi Hills)观景台俯瞰和观赏莫斯

科国立大学，卫国战争纪念碑和新圣女修道院 - 为 16 世纪建筑中最

为古老的建筑物之一。接着，参观阿尔巴特大道，旧莫斯科真正的象

征，充满欧陆风情的著名商业步行街，流行的聚会及购物地点之一。晚

餐于“Hard Rock”餐厅。今晚，团员们将有幸欣赏当地演出的马戏团

（视情况而定）。 

 

第六天: 莫斯科 / 谢尔吉耶夫 / 莫斯科      

(酒店早餐 / 俄式午餐 / 俄式晚餐 + 煎饼配红鱼子酱) 

今早，驱车前往俄罗斯正教会的圣地，谢尔吉耶夫。它是著名的金环

古城之一，坐落于莫斯科首都的东北边，路途上的风景更是美不胜收。

抵达后，参观世界文化遗产之一的圣三一修道院，俄罗斯最著名的古

老的大修道院之一，在长达六个世纪的悠长岁月中，它一直在不停的修

建、改造，因而融合了俄罗斯不同时期的建筑风格，成为古典建筑群的

代表。之后，前往参观 Aofis 俄罗斯套娃工厂体验独特的手工 DIY 绘

彩俄罗斯套娃活动。返回莫斯科，沿途参观著名的高尔基公园。 

 

第七天: 莫斯科 / 阿拉木图 (哈萨克斯坦) / 吉隆坡  

(包装早餐 / - / 哈萨克式晚餐) 

莫斯科 / 阿拉木图 Air Astana KC872  0910/1635 

阿拉木图 / 吉隆坡 Air Astana KC935  2330/0940 (第 8 天) 

今早，送往莫斯科机场乘搭航班飛往阿拉木图（哈萨克斯坦）。抵达阿

拉木图国际机场由当地导游接机，开始简短的城市游。首先，参观

Panfilov 公园，绿色市场和 Rahat 巧克力店。晚餐后，前往机场，乘

搭航班返回吉隆坡。 

 

第八天: 吉隆坡       

带着愉快的心情抵达 KLIA 国际机场。 

 

 

餐食 

 俄式餐点：3 道菜 + 咖啡/茶 + 1 支 0.5 公升的矿泉

水 

 中式餐点 ：6 道菜 + 1 汤 + 米饭 + 水果 + 中国茶 

 晚餐于著名的 Hard Rock Cafe 

 俄罗斯特色晚餐（烤薄饼 + 红鱼子酱） 

 

 

住宿 ( 当地 3 + 4    酒店) 
 圣彼得堡 –  Bristol Hotel 或同等级 3星 

 莫斯科   –  Izmailovo Alfa Hotel或同等级 4星 

 

 

包括 
 往返 Air Astana 航空经济客舱团体机票 

 6 晚俄罗斯当地 3 + 4 星级或同等级酒店住宿  

 膳食：6个早餐 + 5 个午餐 + 6 个晚餐  

 所有交通及观光景点于以上行程相同  

 每人 1件不超过 20公斤行李托运 

 

 

不包括 
 机场税(RM 73.00 + 6% GST)及燃油附加费(RM 

882.60),如有变更，恕不另行通知 

 领队、司机、导游小费 

 代理证收费 RM 30.00 

 俄罗斯单次入境旅游签证申请及处理费用，RM 550.00

（如有改变，请恕不另行通知） 

 矿泉水 

 个人费用，餐饮时所饮用的饮料如汽水及酒类 

 旅游保险(强烈推荐)  

 行李超重费  

 行旅搬运费和小费 

 

 

条件与细则 
 行程以英语进行。 

 行程的先後次序安排均以當地接待單位或导游的编排

为準，顾客不得异议。 

 行程里的任何景点，如遇节日、假期或特殊情況下关

闭或休息，本公司及其他代理人有权调整该行程或替

换景点。 

 本公司有权视乎當時情形更改酒店，如遇展览会或特

殊情況下，將由临近的城市的同等级酒店代替。 

 成团人数为 20位成人以上，本社将会安排马来西亚领

队服务。 

 旺季需附加额外费用。 

 

TOUR CODE: 10RUM/KC 
 

          

     8 天 6 晚 俄罗斯实惠之旅 
                     圣彼得堡 + 莫斯科 + 谢尔吉耶夫 + 阿拉木图 

 
 
 

TOUR CODE: RUA08-KC 
 


